
Styrelsemöte JLDK 240404 

Närvarande styrelsen: Bo Johansson, Daniel Fätlh, Christoffer Thalin, Magnus Enocson, Roger 

Johansson, Arnold Pettersson, Andreas Sedin, Erland Persson, Magnus Grahn  

Närvarande delegater DS: David Kurtsson, John Petterson 

Frånvarande styrelsen: Johanne Kanstedt, Lars Karlsson 

 

1. Ordförande hälsar styrelsen och deltagande delegater för DS välkommen och förklarar mötet 

öppnat. 

2. Till justeringsman för dagen väljs Roger Johansson 

3. Dagordningen godkänns 

4. Styrelsen genomgår motionerna inför DS.  

Motion 1: Bifalles 

Motion 2: Bifalles 

Motion 3: Avslag 

Motion 4: Avslag 

Motion 5: Avslag 

Motion 6: Avslag 

5. Föregående protokoll läggs till handlingarna 

6. Sekreteraren rapporterar klubben inkomna skrivelser för perioden.  

7. Kassören redovisar klubbens ekonomi för första kvartalet 

8. Kommissarien för Skillingaryd rapporterar om det pågående arbetet med utställningen. 

Bestyrelse för utställningen: Daniel, Christoffer, Erland. 

9. Kommissarien för Skedhult rapporterar om det pågående arbetet med utställningen. 

Bestyrelse för utställningen: Magnus G, Daniel, Erland 

10. Kommissarien för viltspår rapporterar att 21 starter till och med Mars månad. Bengt Eriksson 

ansvarar för kommande KM, Svenska dreverklubbens poängskala skall användas. 

11.  IT-ansvarig meddelar att teamslänken lagts ner, en eventuell ny plattform för hemsidan finns 

på tapeten från Svenska Dreverklubben, men inget beslut i ärendet har fattats. 

12.  Utställningarna för 2025 är klart sedan tidigare, Magnus E kollar efter domare till Eksjö 2025. 

Utställningarna 2026: 17/5 Skillingaryd , 9/8 Skedhult 

13.  Grahns vandringspris är åter instiftat efter att ha utgått, i övrigt inga att förnya. 

14.  Sydsvenskan kommer att anordnas av Kalmar istället för Skåne, SM anordnas av Kronoberg. 

15. Styrelsen beslutar att en dator skall köpas in för att samla klubbens dokument, underlätta för 

ringsekreterare och övriga områden inom klubbens ansvar, uppgiften faller på Andreas att 

undersöka samt införskaffa denna. 

Avelskommitten har haft ett teamsmöte där informationen till största del handlat om nya 

rasstandarden, dessvärre hade många avelskontakter runt om i lokalklubbarna saknats. 

16. Nästa styrelsemöte 5 Augusti kl 18.30  

17. Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

Andreas Sedin  Roger Johansson Bo Johansson 

Sekreterare  Justeringsman  Ordförande 


